
Trump

Trump_下载链接1_

著者:Donald J. Trump

出版者:Ballantine Books

出版时间:2005-9

装帧:Mass Market Paperback

isbn:9780345481405

http://www.allinfo.top/jjdd


在线阅读本书

It’s not good enough to want it. You’ve got to know how to get it. Real estate titan,
bestselling author, and TV star Donald J. Trump is the man to teach you the billionaire
mind-set–how to think about money, career skills, and life. Here is crucial advice on
investing in real estate from the expert, everything from dealing with brokers to
renovating to assessing the value of property, buying and selling, and securing a
mortgage. Trump will show you how to cut costs, decide how much risk to assume in
your investments, and divide up your portfolio. He’ll also teach you how to impress
anyone, how to correct or criticize someone effectively, and how to know if your friends
are loyal–everything you need to know to get ahead.

And once you’ve earned your money, you’ve got to learn to spend it well. Trump
presents his consumer guide to the best things in life, from wine to golf clubs to
engagement rings. Check out the billionaire lifestyle–how they shop and what they
buy. Even if you’re not superwealthy, you can afford many of these luxuries.

And what look inside the Trump world would be complete without The Apprentice ?
Trump will take you behind the scenes, from the end of season one and into season
two, with insights into the making and the meaning of TV’s hottest show.

As Donald Trump proves, getting rich is easy. Staying rich is harder. Your chances are
better, and you’ll have more fun, if you think like a billionaire. This is the book that
will help you make a real difference in your life.

From the Hardcover edition.
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肤浅之作，当练英语阅读

-----------------------------
有点过时的时效性

-----------------------------
蛮有收获，之所以觉得自己不能称为billionaire，是因为还不够“野”.
有野心，也有野蛮。

-----------------------------
简单明白！寓教于乐。

-----------------------------
tough man

-----------------------------
读了一点，不太合口味。

-----------------------------
Don't ask other people questions that you should ask yourself



-----------------------------
印象最深的是他的一条建议：房租不要超过工资的四分之一。看过此书后我一直遵守这
个原则。

-----------------------------
这一本比How to Get Rich好一些。有些亿万富翁如何装13的tips还不错。

-----------------------------
认识Donald
Trump的一本书，当时是因为Standly在课上推介了这本书。这也我买的第一本原版英
文书！记得当时真的是如饥似渴地看这本书，觉得这人虽然饱受争议，但在我看来是个
天才，是个懂得自己要什么，敢想，敢说，敢做的人。在很多媒体和大众看来，他只不
过是一个肤浅的，乐于炫耀和曝光的暴发户，而实际上，他和所有成功人士一样兢兢业
业地耕耘着自己的事业。我喜欢他，因为他有胆识，有毅力，幽默，多才。他是房地产
开发商，畅销书作者，电视节目制作人，高尔夫球场，赌场老板。。。他涉猎领域之广
让人乍舌，更让人惊讶的是似乎他在每一个涉及的领域都如鱼得水。不过，最让我佩服
的是他是如何讲逆境转换为机遇，在频临破产的窘境下，靠着其胆识，直觉，毅力和想
象力东山再起的！

-----------------------------
热爱工作 把工作当作生活 鸡血还不够

-----------------------------
读完第二本Donald Trump写的书，只为了解这个特立独行的人

-----------------------------
2020年3月8日于阳泉家中。

-----------------------------
真的，只看了前言，就已经醍醐灌顶，三观都被重新塑造了，妈妈的推荐总没有错( ̀
́)！力荐这碗真鸡汤！
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很久没看书了。因为这学期开始要找工作，之前的“100本原版书”计划中止了。很久
没看书，人都俗气了很多。
看书不能找借口说没时间。找工作，网申，面试，各种跑，这些都不是借口。把你玩豆
瓣和刷微博的时间用来读书，一个星期就能读完一本原版书了。这也是Donald自己一
直在...  

-----------------------------
recommend productive narcissist work hard and play hard @real estate location is the
key of rent and buying any real estate, check out the location on weekend,at day and
night, what kind of people live there,when the neighborhood wake up and sleep. never
sp...  

-----------------------------
罗伯特清崎在富爸爸一书中说到Trump是他的“英雄”，去和他一样去说服别人。说服
别人，这个有魅力的话题，促使我打开了这本名字看着有些鸡汤的书。
前半部分很正经的给了我一些关于房子的建议（租房）部分尤其实用，赞！
后半部分是他的日常工作，从早上8点到晚上7点，15-30分...  

-----------------------------
亿万富翁的思考方式，我原本以为的是展示思维方式的，这里展示了很多细节的东西，
细节的重要性不可否认，可给我更多感觉是絮絮念，结构上来说层次不紧凑，逻辑性来
说，我觉得标题跟内容有些不符，到后面端基本上是自我的showtime，所以这本书给
我感觉不是本人写的，不知道我的...  
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